
Jaarverslag 2024 

Het afgelopen jaar 2024 stond Zoutkamp in de bouwsteigers en dit is nog steeds de 

huidige situatie. 

De nieuwe waterwerken zijn in 2023 van start gegaan en zijn nu nog volop bezig. Dit 

gaat niet zonder slag of stoot. Vooral de nieuwe fietsbrug (Reitdiepbrug) zorgt voor 

veel overlast bij ondernemers en bewoners. Helaas zitten sommige werkzaamheden 

tegen. 

Er zijn ook mooie dingen gebeurt in 2024: 

Het koningspaar heeft Zoutkamp een bezoek gebracht en heeft gesproken met 

diverse vissermannen. De kinderen van Zoutkamperril hebben een selfie kunnen 

maken met Maxima. 

De historische vloot heeft Zoutkamp ook aangedaan in augustus en dit is gevierd 

met een markt, oldtimershow en veel vis en gezelligheid. 

De Winterwelvaart heeft een nieuw bestuur gekregen, in samenwerking met het 

Visserijmuseum was er in december een nieuwe editie Winterwelvaart Zoutkamp. 

Met veel theater, zang, Het perfecte plaatje, schepen, workshop boeten, Sinterklaas 

lopen voor de jeugd en nog veel meer. 

Er zijn ook nog 2 nieuwe bestuursleden bij gekomen: Hilde Vrieze en René Kuiper. 

Daar zijn wij heel erg blij mee. 

 

Ruimte voor Defensie 

De Kollumerwaard is nog steeds in de race voor een munitiedepot en een 

Springterrein. De werkgroep “verknal de Kollumerwaard niet” is naar Den Haag 

geweest om hun petitie aan te bieden.  

Het is afwachten wat er begin juni besloten wordt door het kabinet.  

 

Overleg met gemeente: aandacht voor parkeren en havengebied 

 

Twee keer per jaar zitten we met de wethouder en betrokken ambtenaren om tafel 

om onderwerpen te bespreken die belangrijk zijn voor ons dorp. Ook dit jaar vond 

zo’n overleg plaats. Hoewel het gesprek op sommige punten nuttig was, verliep het 

helaas minder constructief dan we zouden wensen. 

Belangrijke onderwerpen die we hebben aangekaart zijn onder andere het herstel 

van het schotbalkhuisje, het onderhoud van de bestrating, het groen in het dorp en 

het aantrekkelijker maken van het Marneplein. 

Extra aandacht hebben we gevraagd voor het hardnekkige parkeerprobleem in het 

oude centrum. Bezoekers die een dagje komen fietsen, parkeren hun camper of auto 



vaak langdurig bij de winkels. Hierdoor blijft er weinig ruimte over voor het winkelend 

publiek. Er lijkt nu eindelijk een oplossing in zicht. 

Ook de toenemende drukte in de haven bij mooi weer kwam ter sprake. Op zulke 

dagen is het er niet alleen levendig, maar ook onveilig door het gemengde verkeer 

van auto’s, fietsers en voetgangers. Ook hiervoor wordt gewerkt aan een oplossing. 

We hopen dat beide knelpunten – het parkeren en de verkeerssituatie in de haven – 

in de loop van 2025 aangepakt worden. We blijven dit actief onder de aandacht 

brengen. 

Afsluiting 

Al deze zaken hebben onze aandacht gehad en zijn veelbesproken. Het bestuur van 

Dorpsbelangen Zoutkamp is fysiek of digitaal aanwezig bij 

gemeenteraadsvergaderingen om zo onze zorgen en aandachtspunten te kunnen 

uitspreken. Maar ook praten wij mee over de toekomst van het Lauwersmeer, 

Gastvrijheid aan de Lauwers, de Nieuwe Waterwerken, de Regiovisie, Onderhoud 

van het dorp en nog veel meer zaken in en rondom Zoutkamp. Het dorpsbelangen 

ondersteunt ook veel (nieuwe) initiatieven die in het dorp worden georganiseerd: o.a. 

Kinderspelweek, Sinterklaas, grabbelton Sint Maarten, Lichtjesavond, Schudzeef. 

Wij zijn als bestuur op zoek naar nieuwe bestuursleden. Vind jij het leuk om bij de 

gemeente te netwerken of mee te praten over de toekomst van ons dorp, het 

Lauwersmeer en alle zaken die een dorp groot kunnen maken. Wil jij ons mooie dorp 

een bloeiende toekomst geven. Meld je dan bij ons aan en kom ons team 

versterken: info@dorpsbelangenzoutkamp.nl.  

Josiena Broere legt haar functie als secretaris neer, en blijft nog bestuurslid. 
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